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Zapytanie radnego 
 

 
 Na przestrzeni ostatnich lat obserwujemy w naszym kraju rozwój idei społeczeństwa 

obywatelskiego. Obywatele zaczęli aktywnie interesować się sytuacją polityczną oraz sprawami 

samorządowymi. Możemy taką tendencję zauważyć również na poziomie naszej gminy.  

 Samorząd poważnie traktujący zasady przejrzystości działania oraz współpracy ze 

społecznością lokalną powinien prowadzić jasną politykę informacyjną, zapewniającą spójny przekaz 

obiektywnych informacji. 

 W związku z powyższym, w nawiązaniu do pojawiających się w mediach społecznościowych 

informacji proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Czy prawdą jest, że toczy się wobec Urzędu Miejskiego w Rzgowie postępowanie prowadzone 

przez prokuraturę? Czy jest to jedno postępowanie czy więcej? 

2. Czego, jakich spraw dotyczy to postępowanie/postępowania?  

3. Jaka prokuratura prowadzi to postępowanie/postępowania? 

4. Jaka jest sygnatura tego postępowania/postępowań? 

5. Czy jakaś prokuratura zwracała się w ciągu ostatnich 6 miesięcy do Urzędu Miejskiego w Rzgowie 

z wnioskiem o udostępnienie dokumentów/informacji? 

6. Jaka prokuratura zwracała się z takim wnioskiem(wskazanym w pkt 5)? 

7. Jaka jest sygnatura tego wniosku? 

8. Jakich dokumentów/informacji dotyczył taki wniosek? 

Odpowiedzi na powyższe pytania pozwolą zakończyć bałagan informacyjny, który nie służy 

odbiorowi rzgowskiego samorządu wśród mieszkańców. 


